
Session synopsis May 3, 2021  

1. Congregation retreat: We will meet on May 30, 2021 from 2 – 4 pm via Zoom to discuss how our 

current virtual church can better serve the needs of our congregations and be more attractive to 

visitors.   

2. A new user-friendly Church website has been developed by Elder Billy Lo. We are looking for 

help with transferring the content (Chinese and English) from our current website to the new 

before launching the new website.  

3. The Westside Mandarin Outreach Ministry, a joint project with the Taiwanese Presbyterian 

Church, is now concluded and will not continue.  

4. Mrs. Wai May LI (李謝慧梅) is transferring her membership from the Swatow Bethel Church in 

China to our Church on May 9, 2021 during Chinese worship service.  

5. General Assembly (GA) of the Presbyterian Church in Canada (PCC) this year will take place on 

June 6-9, 2021 via zoom. This is the first time in over the 150-year history of the PCC that GA will 

assemble virtually. Please pray for the Holy Spirit to guide the work of the GA in this new venue.  

2021年五月三日堂議會會議摘要 

1.教會退修會：堂議會決定於 2021年 5 月 30 日由下午 2時至 4時正經 Zoom舉行退修會，內容

將討論我們現今的虛擬教會如何更有效地服待大家及外展工作。 

2.盧玉明長老設計了一個新的教堂網站。在啟動新網站之前，我們正在尋找幫助人手把有關的內

容（中文和英文）從現今的網站轉移到新網站。 

3.與本埠之台灣長老會聯合主辦的西區普通話外展事工現已結束，將不會繼續。 

4.李謝慧梅女士（Wai May LI LI）將於 2021 年 5 月 9 日在中文崇拜中將轉其會藉從中國汕頭伯特

利教會移 X到我們的教會為會員。 

5.今年加拿大長老會（PCC）總議會（GA）將於 2021年 6 月 6 日至 9日通過縮放召開。這是 PCC 

150 年來歷史上首次將 GA 進行虛擬組裝。請為聖靈祈禱，以指導大會在這個新場所中的工作。 

 

 


